
 

PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE DE JULIOL 

 

1) Hi ha alguna novetat sobre quan es reprendran les obres de la futura 

Biblioteca? Quan es tindrà el projecte definitiu de l’obra? Quines 

modificacions importants hi ha hagut respecte el projecte inicial? Hi 

ha algun timing disponible de com han d’anar les obres a partir d’ara 

i fins al proper 30 de juny? 

 

2) Quina valoració fa el govern sobre les noves papereres de la riera en 

que la gent pot escollir separar entre rebuig i envasos? Quin tan per 

cent de reciclatge es produeix i quin tan per cent d’impropis es 

troben?  

 

3) El passat febrer de l’any 2024 vam aprovar al ple una modificació del 

POUM per tal de revifar el Polígon de Valldegata Ponent augmentant 

els usos que ja hi havia. Hi ha empreses interessades en instal·lar-se 

en aquest indret després dels canvis produïts? 

 

4) En quina situació es troba el procediment per a la nova gestió del 

Teatre Municipal per tal de que hi hagi una nova concessió a partir 

del mes de gener que es quan comença la temporada d’hivern? 

 

5) Sap el govern, finalment, quin és el problema de l’acumulació d’aigües 

brutes del calaix del caixó del Bareu després de que es donessin 

diferents versions del perquè es podria produir? 

 

6) Hem conegut a través de RadioArenys que la comunitat musulmana 

tindrà un local a l’edifici de la Torre d’Arenys. Ha mediat l’Ajuntament 

perquè hi hagi una bona entesa entre els veïns i la comunitat 

religiosa? Sap el govern quan està prevista l’obertura? 

 

 


